

Getting to Angers from Canada or another country

If you fly into Paris Charles de Gaulle airport, there is a direct high-speed train connection to Angers (Gare Saint Laud). The train takes at most 2 hours and 50 minutes to get to Angers and there are several options daily.

<https://www.sncf-connect.com/en-en/>

Another option is to fly into Nantes, which is around 40 minutes from Angers by train. There is a shuttle between the airport and the station which runs every 20 minutes. <https://naolib.fr/fr/se-rendre-a-laeroport-nantes-atlantique#navette-aeroport>

The Nantes airport has the advantage of being less congested than Paris Charles de Gaulle, but the flight options are more limited. Here are the possibilities, including a direct Air Transat flight between Montreal and Nantes.

Se rendre à Angers depuis le Canada ou un autre pays

Si vous arrivez à l'aéroport de Paris Charles de Gaulle, il existe une liaison directe en train à grande vitesse vers Angers (Gare Saint Laud). Le train met au maximum 2 heures et 50 minutes pour arriver à Angers et il existe plusieurs options quotidiennement.

<https://www.sncf-connect.com/>

Une autre option est de prendre l'avion jusqu'à Nantes, qui se trouve à environ 40 minutes d'Angers en train. Il y a une navette entre l'aéroport et la gare qui circule toutes les 20 minutes.

<https://naolib.fr/fr/se-rendre-a-laeroport-nantes-atlantique#navette-aeroport>

L'aéroport de Nantes a l'avantage d'être moins encombré que celui de Paris Charles de Gaulle, mais les vols sont plus limités. Voici les possibilités, dont un vol direct Air Transat entre Montréal et Nantes.

Aer Lingus: Dublin

Air France: Lyon, Paris Roissy-Charles de Gaulle

Air Transat: Montréal

easyJet: over 20 destinations

Iberia: Madrid

KLM: Amsterdam

Lufthansa: Francfort

Ryanair: 10 destinations

Swiss Air Lines: Zurich

Transavia: + 30 destinations

Volotea: + 45 destinations

Vueling: Barcelone, Malaga, Palma de Majorque